

卧式混色机THM系列 THM Series Horizontal Mixer

THM



卧式桨叶，叶片采用加厚不锈钢制作，与桶壁距离精密计算，拌料迅速、均匀。配有摆线针轮减速电机，噪音低，持久耐用。料桶可倾斜100°，方便卸料。

Horizontal paddles are made of added-thickness stainless steel, the distances to barrel wall are precisely calculated reasonable to make fast & homogenous mixing. All these models are equipped with speed reducer motors which feature with low noisy and durable service life. Barrel can be inclined to 100° for easy unloading.

卧式混色机
Horizontal Mixers

大型卧式搅拌机
Large Horizontal Mixers

加热型卧式搅拌机
Heating Horizontal Mixers

● 特点 Features

- 料桶及桨叶采用不锈钢材料制造，清洗容易，避免锈蚀。
- 连锁安全保护装置，确保操作者及机器设备的安全。
- 料桶可倾斜100度，方便卸料。
- 全密封设计，工作时无粉尘污染。
- 定时器可以选择混料时间从0~30分。

- Material Pail and paddles are made of stainless steel which are anti-rust and easy for cleaning.
- Safety interlock device ensures safety for operators and machine.
- Material pail can be tilted 100 degrees, easy and convenient discharging.
- Fully hermetic design ensures no dust contamination.
- Mixing time can be set from 0 ~ 30 minutes.

● 规格表 Specification Sheet

产品型号 MODEL	THM-100	THM-150	THM-200
混合量 Mixing Capacity(KG)	100	150	200
电机功率 Motor Power(KW)	2.2	2.2	4
电压 Voltage(V)	380	380	380
外型尺寸 Dimensions(m)	1.24 × 0.8 × 1.25	1.44 × 0.9 × 1.33	1.58 × 1 × 1.38
重量(KG)	280	330	450

注：产品规格若有变更，恕不另行通知 We reserve right to change specifications without prior notice



滚桶式混色机 TRM系列 TRM Series Rotary Mixer

TRM

● 特点 Features

- 料桶采用进口不锈钢材料，焊接牢固耐用，表面光滑，清洗方便。
- 搅拌桶360度全方位旋转，混合均匀。入料、出料任意定位，操作方便且安全。
- 桶内无搅拌桨设计，混合色粉清洗更方便。
- 定时器可以选择混料时间从0~30分。
- 采用网孔保护罩，结构合理、美观实用，确保操作安全。
- 全密封设计，工作时无粉尘污染。

- Material Pail is made of stainless steel, well soldered result in durable service life, smooth surface is easy for cleaning.
- The material Pail can rotate 360 degree in all direction to ensure even mixing. Loading & unloading material are easy and safe since pail can locate at any degree.
- Inside barrel without paddles design is convenient to clean especially for color concentrate mixing.
- Mixing time can be set from 0~30 minutes.
- To adopt screen mesh protector, optimal structure, elegant appearance, safe operation.
- Fully hermetic design ensures no dust contamination.

● 规格表 Specification Sheet

产品型号 MODEL	混合量 MIXING CAPACITY(KG)	电机功率 MOTOR POWER (KW)	电压 VOLTAGE(V)	外型尺寸 DIMENSIONS(M)	重量(KG)
TRM-50	50	0.75	380	0.9 × 0.89 × 1.4	120
TRM-100	100	1.5	380	1.02 × 1.1 × 1.5	147

注：产品规格若有变更，恕不另行通知 We reserve right to change specifications without prior notice

方位360° 旋转混合原料，短时间内完成均匀混料。进料、卸料，可以任意定位，操作方便。

Rotatable angle up to 360° , for easy operation with loading & unloading materials at arbitrary direction and the material in the barrel can be round stirred like swirl to be mixed equably within short time.